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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér Lászl ó
az Országgy űlés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !
Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6 .) Korm . rendelet 48 . §
5 ., 13 pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások
Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Eddig mennyi családtól vették el a családi pótlékot a gyermek hiányzása miatt? ”
címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !
A családi pótlék iskoláztatáshoz kötése a Fidesz egyik olyan intézkedése, ami kifejezetten a
leghátrányosabb helyzetű családokat sújtja, több tízezer forinttal rövidítette meg az
érintetteket. Sőt ezt kiegészítették az óvodáskorú gyermekek hiányzásána k
szankcionálásával is .
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Összesen mennyi családi pótlék folyósítását függesztették fel a hiányzások miatt a z

iskolában és az óvodábán? Mekkora összeget nem kaptak meg a családok család i
pótlékként a gyermek hiányzásának szankcionálása miatt ?

• Hány gyermeket érintett ez 2010 és 2017 között az egyes tanévekben ?
• Miként alakult mindez az óvodákba és az egyes iskolatípusokba járó gyermeke k

esetében illetve az egyes megyékben?
• Miként változott a tanköteles korú gyermekek igazolatlan hiányzásainak száma az

egyes iskolatípusokban 2010 óta? Miként befolyásolta mindezt a tankötelezettsé g
korhatárának csökkentése ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 23 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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